
  

Ballag már a véndiák tovább... 

Kitakarítjuk az iskolánk környékét  

Kígyós hírek 

Ballagás Bár még az 

utolsó dolgozatokra, 

felelésekre próbál 

mindenki felkészülni, 

már javában folynak a 

próbák a ballagási 

ünnepségre. Két év 

után először nyílik le-

hetőség arra, hogy a 

végzős diákok közö-

sen ünnepelhessék a 

ballagásukat. Előtte, 

kedden még egy ban-

kettvacsorával és sze-

renáddal búcsúznak 

el az iskolánktól. 

Szemétszedés A környezetvé-

delem mindig is fontos volt isko-

lánknak. Ezért az utolsó hónap-

ban öt alkalommal is szemétgyűj-

tési akciót hirdettek az osztá-

lyok. Az iskola közvetlen környe-

zetét felosztották a felsős osz-

tályok között, és egy-egy területet 

a kijelölt szünetekben kitakarí-

tották. A diákok gumikesztyűt 

húztak, zsákot ragadtak, hogy 

az elhagyott cukorkapapíro-

kat, fóliagalacsinokat a he-

lyükre, a kukába tegyék. 

 

2022. június        1. évfolyam 4. dupla szám 

 

 

 

A próbák során nem csupán a szövegmondást kell begyakorolni, de fontos a mozgás is 

Megtelt a konté-

ner a hulladékká 

vált papírral 

Papírgyűjtés A kör-

nyezetvédelem egyik 

legfontosabb része, 

hogy a hulladékot 

megpróbáljuk újra 

felhasználni. 

Ennek megfelelően 

május 5-én ismét 

lehetett papírt hozni 

az iskolába. 

Szerencsére sokan 

összerakták, össze-

kötötték a már szük-

ségtelen papírt. Az 

első órákban még a 

kerítés mellett nőt-

tek a kupacok, mert 

a konténer egy ki-

csit késett. Csak az 

első óra alatt érke-

zett meg az iskola 

mellé. Nagy Lajos 

bácsinak többen is 

segítettek, hogy a 

sok papír minél 

gyorsabban a konté-

nerbe kerüljön. 

Délután egy órára 

meg is telt a tároló. 

Akkor meg is érke-

zett a teherautó, 

majd tíz perccel ké-

sőbb elindult a hull-

ladékkal.    

 Kulcsár B. 
Ötször is szedjük a szemetet az utolsó egy hónapban 
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Spártai kalandokan bizonyított Judit néni  

 

Sár, akadályok, futás. 

Kurcz Judit néni az isko-

lán kívül Spartan Race 

versenyeken vesz részt. 

Ha pedig nincs szezon, 

fut, TRX-ezik és kerékpá-

rozik is. 

B.P./E.B.L/P.E. 

Igazgatóhelyettesként, 

angol, matematika és 

informatika tanárként 

ismerjük. De különleges 

hobbit is űz. Mesélne 

róla? 

Spartan Race versenye-

ken vettem részt több-

ször is.  Ez egyfajta aka-

dályfutás. Három fő tá-

von lehet teljesíteni, a 

Sprint 7 km, a Super 14 

km körüli táv, a beast 21 

km felett van. A verseny 

eredetileg Amerikából 

ered, 2014-ben indult a 

franchise. Kúszunk, má-

szunk, és a téli versenyek 

kivételével mindig van 

vizes akadály is. 

Melyik távot teljesítette? 

Mindhármat. Sőt. 2019-

ben, Eplényben az úgyne-

vezett trifecta is sikerült. 

Egy hétvége, két nap 

alatt teljesítettem mind-

három távot. 

Hogy kezdte el? 

Igazából gyerekként so-

kat sportoltam. Atletizál-

tam, eveztem, kézilab-

dáztam, de volt, hogy 

kosárlabda vagy röplab-

daedzésekre jártam. 

Aztán eltávolodtam a 

mozgástól. Hét évvel 

ezelőtt viszont éreztem, 

hogy újra nagy szüksé-

gem van arra, hogy leve-

zessem a feszültséget. 

TRX-re kezdtem járni, 

majd futni kezdtem. Az-

tán egy ismerősömön 

keresztül megismertem a 

Spartant. 

Manapság is jár Spartan 

Race megmérettetésre? 

Mostanában inkább ke-

rékpározok. Az eddigi 

leghosszabb távom 140 

km volt. De nem régiben 

Tiszafürednél 65 km-t 

tekertem. Hétvégén min-

dig mozgok valamit. Vagy 

biciklizek, vagy futok, 

időnként spinningre me-

gyek. Szükségem van a 

mozgásra. Kikapcsol. 

Más hobbija is van? 

Gyerekkorom óta olvasok. 

Vavyan Fable az egyik ked-

vencem. Az ő könyvein nőt-

tem fel. Egyszer egy könyv-

klubba a My fair lord című 

könyvét vittem. Megkeres-

tem, és sok sikert kívánt 

nekem. Az ő szatirikus, 

ironikus stílusa közel áll 

hozzám. Talán a könyvei 

miatt is lettem az, aki. De 

szeretem Lőrincz L. László 

és Fejős Éva könyveit is. A 

horrort nem kedvelem. 

Filmeket szokott nézni? 

Igen. Filmet és sorozatot 

is . De csak ango-

lul. Szerencsére a 

fiam, Bence is ko-

rán megtanulta a 

nyelvet, így ő is 

tudja velem nézni. 

Milyen filmeket 

szeret? 

A Star Wars filme-

ken nőttem fel. 

Mindet nagyon 

szeretem. Most 

várom az Obi Van 

Kenobiról szóló   részt. 

Ha pedig színésznőről beszé-

lünk, akkor Sandra Bullock a 

kedvencem. 

Elég a 24 óra egy napra?? 

Őszintén szólva néha 

kevésnek érzem. 

Hogyan jött össze ez a 

három egymástól távol 

eső tantárgy? 

 - Eredetileg angol-

matematika szakon 

végeztem. Az informati-

kát később szereztem 

meg itt, mert Ági néni-

nek nem volt párja. 

Mindig tanári pályára 

készült? 

Nem. Eredetileg közgaz-

dász akartam lenni. 

Még a fősulin sem gon-

doltam, hogy tanítani 

fogok. Aztán amikor 

először mentem gyakor-

ló tanításra, megkérdez-

ték, hogy ugye nem 

először tanítok. Két hét 

alatt szerelembe estem 

a szakmával. Megtalál-

tam a hivatásom. 

Melyik szak a kedvence 

a három közül? 

A matematika. Az konk-

rét, egzakt tudomány, 

nem elvont. Én azt sze-

retem leginkább. 

Hogyan és miért lett 

igazgatóhelyettes?  

Volt egy pályázat, amire 

jelentkeztem. A kolle-

gák szavaztak, és kide-

rült, támogatnak. Igazá-

ból magától értetődő-

nek tűnt, hogy jelentke-

zem. A matematikus 

agyam gyorsan átlátja a 

megoldandó helyzete-

ket, az informatikus 

pedig a Krétával is bol-

dogul. 

Az igazgatóhelyettesi 

poszt melyik részét 

szereti leginkább? 

A szervezési munkát. 

Hogy minden diák és  

tanár ott legyen, ahol 

kell, és a Krétában is 

működjön minden. 

Osztályfőnökként is 

dolgozik. 

Igen, a 7.a osztály osz-

tályfőnöke vagyok. Az 

igazgatóhelyettesi posz-

tot is csak úgy vállal-

tam, hogy őket végig 

szeretném vinni. Ez 

kiemelten fontos volt 

számomra.  

Három tantárgy és a helyettesi poszt  

A berhidai kiállításra táska és pénztáca is került 
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Minden akadállyal szembeszáll az igazgatóhelyettesünk 

Még a legfurcsább helyeken is képes mosolyogva továbbmenni Judit néni 

Agárd, Somogy, 

Székesfehérvár 

Judit néni Agárdon volt 

gyerek. A főiskola után 

egy somogyi falucskába, 

Zákányba került, ahol 

mindjárt a mélyvízbe 

dobták, és nyolcadikos 

osztályfőnök lett. Máig 

úgy tartja, a kisfaluban 

fontos tapasztalatokat 

szerzett. Majd egy rövid 

kaposvári kitérő után, 

húsz évvel ezelőtt Szé-

kesfehérvárra került a mi 

iskolánkba. 
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A diákolimpia megnye-

rése után az EB-

győzelmet tűzte ki cé-

lul maga elé Frank 

Dominik, a 7.a osztály 

tanulója. 

Balogh Petra 

- Mikor és miért vá-

lasztottad az ökölví-

vást? 

- Egy barátom által 

kezdtem el, és nagyon 

megtetszett. Ráadásul 

apukám is bunyós 

volt. Ő otthon is tanít-

gatott, így kezdtem el. 

- Mikor? 

- Ötödikes voltam, ami-

kor bunyózni kezdtem. 

- Úgy tudom, több ko-

moly versenyt is meg-

nyertél már. 

- Igen. Most májusban 

diákolimpiai első he-

lyezett lettem. Ennek 

köszönhetően most 

készülhetek az Európa 

Bajnokságra. Augusz-

tusban lesz. Onnan is 

szeretném elhozni az 

első helyezést. Fono-

tos eredménynek tar-

tom, hogy második 

lettem  a Magyar Baj-

nokságon. Ugyancsak 

ezüstérmet szereztem 

Horvátországban egy 

nemzetközi bajnoksá-

gon. Horvátországból 

a legjobb serdülő kü-

löndíját is elhoztam. 

De győztem már Kőbá-

nyán, és második let-

tem Romániában is. 

- Nagyon szép eredmé-

nyek. Gondolom, ak-

kor országos szinten 

jegyzik a nevedet. 

- Egy éve már váloga-

tott sportoló vagyok. 

- Ez mit jelent a gya-

korlatban? 

- A válogatottság az, 

amikor az ország leg-

eredményesebb játé-

kosai egy külön csapa-

tot alkotnak. Közösen 

járunk külföldre, edző-

táborokba, képviseljük 

az országot. 

- Melyik eredményedre 

vagy a legbüszkébb? 

A Magyar Bajnokság 2. 

helyezésére és a diák-

olimpiai győzelemre. 

- Felnőttként is bok-

szolóként képzeled el 

magad? 

- Igen. Profi szeretnék 

lenni. Először Magyaror-

szágon akarok hírnevet 

szerezni, majd külföld-

re is kimennék, példá-

ul Amerikába. Célom 

az, hogy legalább egy 

nagy világszervezet VB 

övét megszerezzem. 

- Milyen stílusú ökölví-

vónak tartod magad? 

- Támadónak. Ez 

elrettenti az ellenfe-

let. 

- Volt, hogy „nagy 

verést” kaptál? 

- Még nem. Szeren-

csére. Fejben kell 

ott lenni a meccse-

ken. Ész nélkül nem 

szabad kimenni a 

ringbe, mert akkor 

baj van. 

- Ki az edződ? 

- Túrós Arnold. 

Az Európa Bajnokságra készül a fiatal bokszoló 
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Márk a karantén alatt kezdett el portrékat  rajzolni, mára kész kiállítása van az aulában 

Alig néhány év alatt jutott el a kontinensviadalra Frank Dominik. Augusztusban a győzelem lesz a célja 

Többször is megszerezte a legfényesebben csillogó érmet az ökölvívó tornákon 
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A 6.b-s Németh Kriszti-

án amellett, hogy kitű-

nő tanuló, a Videoton 

labdarúgója. Sportról, 

tanulásról beszélget-

tünk vele. 

Kulcsár Barnabás 

- Mióta focizol? 

- Hat és fél éve focizok 

versenyszerűen. Jelen-

leg a Videoton BKE 

csapatában játszom. 

- Mi volt a legnagyobb 

eredményed? 

- U10-ben Ausztriában 

voltunk, és 128 csa-

patból lettünk tizenket-

tedikek. Csehország-

ban is megnyertünk 

egy magas szintű 

tornát. 

- Számodra melyik 

volt a legemlékeze-

tesebb meccs? 

- U10-ben még az AC 

Milan elleni meccs. Fél 

perc alatt rúgtam nekik 

gólt. Büszke vagyok rá. 

-Milyen poszton ját-

szol? 

- Vagy balszélső vagy 

támadóközéppályás 

vagyok. 

- Hogy kerültél be a 

Vidibe? 

- A szüleimet hívták fel 

az edzők, hogy menjek 

el egy próbajátékra. 

Megtetszett nekik, 

ahogy játszom, ezért 

rögtön le is igazoltak. 

Akkor voltam hétéves. 

-Mik a tervek, hogy 

álltok jelenleg?  

- Mi most a bajnokság-

ban másodikak let-

tünk. Sajnos nem ke-

rültünk fel az akadémi-

ába, de a nagy álmom 

az, hogy az NB1-ben 

bemutatkozhassak. 

- Ki lett az első?  

- A PM FC, azaz a Pécs. 

Ellenük kétszer veszí-

tettünk. 

- Szerinted jövőre ösz-

szejön az első helye-

zés? 

- Biztos vagyok benne. 

- Sokszor hallani, 

hogy fociakadémia. 

Mit jelent ez ponto-

san? Hogyan műkö-

dik? 

- A Puskás Akadémi-

ánál például létezik 

bejárós és bentlaká-

sos akadémia. A 

bentlakásosnál ott 

tanulsz, és ott is 

laksz. A folyamatos 

ottlétnek köszönhe-

tően reggel és dél-

után is van edzés. 

Míg a bejárósoknak 

csak délután.  

- 8. utánra van el-

képzelésed? 

- Felvettek a hatosz-

tályos gimnáziumba. 

A hosszútávú terve-

ket még nem tudom. 

Ha bentlakásos akadé-

miára elmennék, akkor 

talán a Puskáshoz. 

- Gondolkodsz rajta? 

- Igen. 

- Esetleg meg is kere-

sett már a Puskás? 

- Igen. Szinte minden 

héten felhívnak min-

ket, hogy menjek el 

edzésre. 

- Mi tart vissza? 

- Igazából nagyon sze-

retek itt lenni a Vidinél. 

Hűséges vagyok a csa-

pathoz. 

- Kik az edzőid? 

- Palkovits István és 

Andorka Péter. 

- Ha nem vagy pályán, 

akkor kinek szurkolsz? 

- Természetesen a Vidi-

nek. Ha külföldi csa-

patról beszélünk, ak-

kor a Real Madridnak. 

- Hány edzésetek 

van hetente? 

- Nekem heti kilenc 

van, meg hétvégen 

két meccs. 

-Hogy bírod össze-

egyeztetni az iskolá-

val? 

- Este szoktam általá-

ban tanulni. Néha elfá-

radok, de bírom. 

- Felnőttként a Vidiben 

vagy külföldön terve-

zed a pályafutásod? 

- Először a Vidiben sze-

retnék bemutatkozni, 

aztán szeretnék kijutni 

külföldre valamelyik 

topligába. 

- Általában benne vagy 

a kezdő csapatban? 

- Igen. U13-ban mindig 

kezdő vagyok. U14-ben 

fordul elő párszor, hogy 

csereként állok csak 

be. 

- Melyik korosztállyal 

szoktál edzeni? 

- Én az U14-ben edzek 

lassan már 2,5 éve. 

- Hogy jön ki a kilenc 

edzés? 

- Az U14 mellett van-

nak edzéseim, és 5 

csapatedzés is van egy 

héten. Úgynevezett top 

talent vagyok. Ez egy 

t e h e t s é g p r o g r a m , 

amelyben, ha jól tu-

dom, 19-en vagyunk. 

Nekünk vannak külön 

edzéseink. 

- Nem furcsa, hogy 

másokkal játszol és 

edzel? 

- Már hozzászoktam. 

Az AC Milánnak is rúgott már gól Krisztián 
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Krisztián (balra), a Videoton egyik csatárjaként játszik. Tagja a top talent csapatnak is, így heti 9 edzése van  
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Kosárlabda Alig ti-

zenegy éves, de már 

a 14 évesekkel ko-

sarazik a 4.b-s 

Rapali Dániel.  

- Melyik csapatban 

játszol? 

- Az Alba KC-nál va-

gyok 2018. óta. De 

még óvodában kezd-

tem kosarazni. Azóta 

is nagyon szeretek. 

- Milyen eredménye-

id vannak? 

- A Honvéd Kupán 

játszottunk Pesten. 

Igaz, nem nyertünk, 

de nagy dolog volt 

számomra, mert a 

régióban előtte mi 

győztünk. 

- Milyen korosztály-

ban találkozhatunk 

veled? 

- Az U14-ben kosa-

razok . Eleinte fur-

csa volt a nagyok 

közt, de már meg-

szoktam. Gyors 

vagyok, eredmé-

nyes, ezért elfogad-

nak. Volt olyan, 

hogy 28 pontot 

dobtam egy mecs-

csen. Az volt a 

csúcs, büszke voltam.   

 Tóth Emília 

Gyorsaságával a nagyok között is sikeres lehet Dani 

Évek óta sikeresen 

vág neki a kihívás 

napjának az isko-

lánk. Az idén sem 

volt ez másként. Ké-

pes beszámolónkat 

olvashatjátok. 

Országos harmadik 

helyezést ért el isko-

lánk az idei kihívás 

napján. Nem is csoda, 

hiszen nagyon változa-

tos programok voltak. 

A kígyó előtt táncos, 

játékos mozgás, fu-

tás volt. A 

t o r n a t e r e m -

ben délelőtt az 

alsósok aka-

d á l y p á l y á s 

versenye volt. 

Délután meg-

érkeztek a 

f e l s ő s ö k , 

hogy kosár-

labdázzanak , 

és focizzanak. A leg-

jobb viszont az volt, 

hogy mindenki önfeled-

ten, korlátok nélkül  

sportolhatott ezen a 

szép napon.  

Még alsó tagozatba jár, de negyedik éve tagja az Albának 

Akadálypálya, foci, kosárlabda a kihívás napján 

Változatos programokon vehettek részt iskolánk tanulói a kihívás napján. Néhányan bajuszt is festettek maguknak, hogy még jobban szórakozzanak  

Mindenki együtt futott, játszott a kihívás napján, amelyen országos 3. helyezést értünk el 



6 

Honvédelmi nap Egy szép tava-

szi napon az 5. és a 7. évfolya-

mos gyerekek a honvédelmi 

napon vettek részt. Kadétok, 

vagyis katonatanulók és valódi 

katonák jöttek az iskolánkhoz, 

hogy különféle programokat 

szervezzenek. Volt például aka-

dálypálya, és még azt is megmu-

tatták hogyan szerelik szét a 

fegyvereket. A résztvevő diákok 

elmesélték, meglepődtek azon,  

hogy nők is vannak a katona-

ságnál. Megtudtuk, mindegyik 

feladathoz volt külön-külön ka-

tona. Kedvesek voltak, de ke-

mények. 

Sok gyereknek megjött a kedve 

a katonasághoz.      Fényes Aliz 

 

Amerikai futball   

Különleges sporttal 

ismerkedhettünk  meg 

az iskolánkban.  

Amerikai focisták láto-

gattak meg minket. 

Négyen jöttek el Bel-

giumból, Kanadából, 

Amerikából és ha-

zánkból. Három kü-

lönböző feladatot 

lehetett kipróbálni, 

de a félénkebbeknek 

sem kellett izgulniuk, 

hiszen nem volt kötele-

ző beállni. 

A labdán volt egy 

fűző és ha egy vagy 

két ujjal megérintve 

dobtuk el, akkor 

gyorsan és pontosan 

lehetett vele dobni. 

Kiderült az is, hogy 

nem olyan egyszerű 

a labdát elkapni. A 

harmadik feladat-

ban az első kettőt 

kombináltuk. A ne-

künk dobott lab-

dát kellett  vissza-

dobnunk. 

Kulcsár Barnabás 

Szerinted milyen lenne, ha 

egy napig csak igent 

mondanának a szüleid? 

Elsőre jól hangzik. Ha 

megnéznéd, hogy milyen egy 

valódi „igen-nap”, akkor ez a 

film lesz a jó választás. A 

szülők minden vad ötletre 

nemmel válaszolnak. De egy 

alkalommal behívják őket az 

iskolába, és egy tanácsadó 

azt a javasolja nekik, hogy 

tartsanak egy igen napot. 

Kijelölnek egy napot. Azon a 

napon pár szabály 

lefektetése után indulhatott 

a móka. Vidámpark, 

rendőrség, koncert és egy 

óriási buli. De hogy végül jó 

vége lett-e ennek a 

különleges napnak, azt nem 

árulom el. Inkább nézzétek 

meg a filmet!  

Igen nap (film) 

                   Kulcsár Barnabás 

Amikor anya és apa is igent mond  

A nyolcadikosok az idén 

William Shakespeare 

leghíresebb művét, a 

Rómeó és Júliát nézhették 

meg a Pesti Magyar 

Színházban. Hatalmas volt 

a tömeg. Amíg a kezdésre 

vártunk, a vetítő a Globe 

Színház belsejét mutatta. 

A háromórás darabot egy 

szünettel adták. A 

színészek jól játszották a 

szerepüket, de a 

kedvencünk Mercutio volt. 

Voltak nagyon vicces és 

igen szomorú részek is. A 

végén, amikor Rómeó és 

Júlia meghalt, volt olyan, 

aki sírt. Őszintén szólva én 

is könnyeztem. 

Ha teheted, nézd meg a 

darabot! 

Rómeó és Jú l ia 

(színdarab)   

               Egri Bella Liza 

Régi szerelmi történet új köntösben 

Fizika Két bronz, egy 

ezüst és egy arany 

minősítést szereztek 

diákjaink a Munkácsy 

Mihály iskola által szervezett 

fizika versenyen. 

Keresztrejtvény Első 

helyezést értek el 

németes tanulóink a 60 

szó 60 perc városi 

k e r es z t r e j t v é n y f e j tő 

versenyen. 

Programozás Ismét nagy 

sikere volt a Paint és Logo 

versenyeknek. A helyi 

megmérettetést Ági néni és 

István bácsi szervezte. 

Fo
tó

: N
LA

I 

Négy profi sportoló mutatta be az amerikai focit 

Tojásalakú labdával passzolgattunk 

Sokan kaptak kedvet a katonasághoz a honvédelmi napon 

A fegyverekkel is megismerkedhettek az érdeklődők 
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Kerékpáros versenyek a városon át  
Több nagy kerékpá-

ros versenynek is 

otthont adott Székes-

fehérvár. A Giro 

d’Italia kapcsán egy 

különleges vendé-

get iskolánk is fo-

gadhatott. 

Balogh P./Gubina N. 

Próbáltál már egy 

meredek emelkedőn 

felbiciklizni? Nem is 

olyan egyszerű! 

Boronkay Péter egy 

kézzel született, még-

is sikeres triatlon 

versenyző lett. A Giro 

d’Itália népszerűsítő-

jeként iskolánkban is 

tartott előadást. 

Amikor beléptünk, 

Péter bácsi fogadott 

minket. Megtudtuk, 

hogy a triatlon az a 

verseny, amelyen 

kerékpároznak, úsz-

nak és futnak is a 

sportolók. Elmondta, 

gyerekkorában kezd-

te a mozgást az 

úszással. Parasporto-

ló, de az épek között 

is sikeres. 

Az előadás során elő-

ször kérdéseket tett 

fel nekünk. Aki jól 

válaszolt, ajándékot 

is kapott. Például 

egy karkötőt. Utána 

egy bemutatkozó 

videót is megnéz-

tünk. Majd egy 4 

perces mesét muta-

tott nekünk az elfo-

gadásról. Megtud-

tuk, hogy a bicikli-

z é s h e z  v a n 

egy ,,pótkarja”. A ke-

zet körbe adta. Fur-

csa volt a műanyag 

végtag, amelyen kar-

kötőket gyűjt a spor-

toló. A zavarunkat 

Péter bácsi közvetlen-

sége oldotta, így rövi-

desen már röpködtek 

a poénok .  

Az előadás után pár 

kérdésünkre is vála-

szolt a parasportoló. 

Melyik sport a legne-

hezebb? 

A kerékpározás, de 

egyiket sem szabad 

elhanyagolni. 

Mióta sportol? 

Gyerekkorom óta. De 

az első világbajnok-

ság, amin részt vet-

tem 2009-ben volt. 

Mi az eredeti mun-

kája? 

Szociális munkás 

szakon végeztem. 

2008-2012-ig gyerek-

otthonban dolgoztam. 

Egy időben testneve-

lést tanítottam, de 

dolgoztam egy drog-

ambulancián is. Most 

edző vagyok, és a 

Magyar  Tr iat lon 

Szövetségnél dol-

gozom. De a leg-

fontosabb, hogy 

apa vagyok. 

Meddig szeretne 

rendesen verse-

nyezni? 

A versenysportot 

még 2-3 évig sze-

retném folytatni. 

De hobbiként to-

vább akarok futni, 

bicózni, úszni. 

 
Jack the ripper 

A múlt telis tele van hátbor-

zongató, megmagyarázha-

tatlan eseményekkel. Hírhedt 

gonosztevők sokszor szándé-

kosan írják be magukat a 

történelembe. Így tett a XIX. 

századi Londonban tevé-

kenykedő Hasfelmetsző Jack 

is. Már a sötét figura neve is 

hidegrázást okoz a törékeny 

lelkű olvasóknál. Hát még a 

borzalmas tettei! 

Az iparosodott Anglia túlzsú-

folt fővárosának egyik, mun-

kások lakta nyomornegyedé-

ben, a Whitechapelben követ-

te el azt az öt gyilkosságot, 

amellyel beírta magát a krimi-

nalisztika történelmébe. Áldo-

zatai olyan munkásnők vol-

tak, akik az éjszakai műszak-

ból, fáradtan hazafelé tartot-

tak a nyomorúságos otthona-

ikba. A korabeli nyomorne-

gyedek bűzös, sötét, szűk siká-

toraiban nem nagyon volt 

közvilágítás. Így a Hasfelmet-

sző rémtetteinek soha nem 

volt szemtanúja. Csak más-

nap reggel fedezték fel a meg-

gyilkolt áldozatokat, minden 

bűnténynél. Mivel mind az öt 

áldozatát ugyanazzal a mód-

szerrel ölte meg, így ő volt az 

egyik első sorozatgyilkos a 

történelemben. 

Hátborzongató az a tény is, 

hogy a gyilkos három levelet is 

írt a rendőröknek, amelyeket 

így írt alá: Hasfelmetsző Jack. 

Mai napig nem derült fény a 

hírhedt gyilkos kilétére.  

Bánkuti Gábor 

 
Fo

tó
k: Farkas M

./G
u

b
in

a N
 

A Tour de Hongrie-n na-

gyon szoros hajrá volt. A 

célegyenes a belváros-

ban volt. Eddie Dunbart 

nyerte a futamot. 

A Giro futamán nagyon 

sokan várták a befutókat 

a belvárosban. Igazi 

fesztiválhangulat alakult 

ki, miközben a sportolók 

megérkeztek. 

Tour de Hongrie és 

Giro d’Itália 

Sokakat érdekelt  a Tour de Hongrie 

Boronkay Péter közvetlensége oldottá tette a hangulatot 
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Honvédelem Az idén töb-

bek között Székesfehér-

vár adott otthont a Bát-

rak Ligája elnevezésű 

honvédelmi versenynek. 

A nehéz megmérettetés-

ről iskolánk csapata a 

második helyezést hozta 

el Nagy Lajos tanár úr 

vezetésével. 

A Bátrak Ligáját a Honvé-

delmi Sportszövetség 

hozta létre azzal a céllal, 

hogy az általános iskolá-

sok kipróbálhassák a 

honvédelmi sportokat, és 

jól érezzék magukat a 

verseny során. 

Honvédelmi versenyen arattak a kígyós suli diákjai  

Második helyezett lett a Németh László Általános Iskola csapata a Bátrak Ligáján 

Fo
tó

: K
ígyó

s H
íre

k 

Programajánló 
Június 3. Tanítás nélküli 

nap 

Június 6. Pünkösd 

hétfő, Nincs iskola 

Június 10. Nyárváró buli 

a felsősöknek 

Június 13. DÖK-nap a 

felsőben 

Június 14. DÖK-nap az 

alsósoknál 

8 óra ballagási főpróba 

Június 15. Utolsó 

tanítási nap. 

18 órától ballagás 

Június 20. Tanévzáró 

ünnepség, 

bizonyítványosztás 

VAKÁCIÓ! 

Pünkösdi buli az udvarban 
Pünkösdi buli Hangu-

latos parti volt május 

végén iskolánk udva-

rán.  Az belső udvar 

felőli bejáratnál virá-

gos kapu fogadta az 

érkezőket.  

A jókedvről a zene 

és a batyukban 

rejtőző finomságok 

gondoskodtak.  A 

napsütéses, meleg 

délutánon kelleme-

sen lehetett be-

szélgetni, kivétele-

sen nem csak a 

gyermekekről. 

A program fény-

pontja természete-

sen a tombolasor-

solás volt, hiszen 

az osztályok az 

idén is  és szebb-

nél szebb ajándék-

tárgyakat hoztak. A 

tombolából befolyó 

összeg a bálokhoz 

hasonlóan az alapít-

ványhoz kerül, hogy 

később a diákok lehe-

tőségeit bővítsék. 

A résztvevő szülők és 

pedagógusok egyetér-

tettek abban, hogy az 

ehhez hasonló prog-

ramok segítenek, 

hogy minél jobb le-

gyen a kapcsolat kö-

zöttük. Ez pedig 

egyérte lműen a 

gyerekeknek lesz 

jó. 

A hagyományterem-

tő programot az 

idén először szer-

vezte meg iskolánk . 

Továbbtanulás He-

tedik és nyolcadik 

osztályos tanulók 

vehettek részt az 

idei Szakma Sztár 

Fesztiválon Buda-

pesten. 

A továbbtanulás 

előtt álló diákok-

nak érdekes lehe-

tett megnézni, mi-

vel is foglalkozik 

egy pék, egy cuk-

rász, egy eladó 

vagy éppen egy 

csecsemőgondozó. 

A legtöbb szakmát 

ki is lehetett pró-

bálni. 

Szakma Sztár kiállítás 

IMPRESSZUM  Kígyós Hírek— Székesfehérvári Németh László Általános Iskola online periodikája  Elérhető pdf formátumban 

Kiadásért felelős személy: Ollé Ferencné iskolaigazgató Felelős szerkesztő: Milla-Mudri Anna Ágnes magyar nyelv és irodalom szakos tanár 

Szerkesztőségi tagok: Balogh Petra (6.a), Egri Bella Liza (8.b), Farkas Máté (6.a), Fényes Alíz (6.a), Gubina Norina Szonja (6.a), Kulcsár Barnabás (6.a),  

Potyondi Emma Gréta (6.b), Szebeni Tamás (8.b), Tóth Emília Jázmin (6.a) 

Intézmény: Székesfehérvári Németh László Általános Iskola    Cím: 8000 Székesfehérvár, Salétrom utca 4-6. Tel.: +3622/315-071 ímél: kigyoshirek@nlai.edu.hu 

 

A csecsemőgondozást is kipróbálhattuk 


